
Årsmøde i Grejs Lokalråd 

Onsdag den 23.oktober 2024 kl. 19.00 i Grejs Kulturcenter  

Referat. 

1. Valg af dirigent og referent 
John Refsgård blev valgt til dirigent og Jens Kristensen valgt til referent 

2. Valg af 2 stemmetællere 
Edel Petersen, Villy Schytz 

3. Lokalrådets beretning 
Mange aktiviteter: Været til det årlige møde med Vejle Kommune. Klimagruppe, der har 
fået 250.000 kr. til aktiviteter: madspildsarrangement og etablering af 
biodiversitetsområde. 
Grejs Byvision: er godkendt af kommunen: der er oprettet en ungegruppe, en naturgruppe 
og en trafikgruppe. Grupperne er i gang med arbejdet, men der mangler deltagere i 
trafikgruppen. 
Etablering af Friplejehjem og af et seniorbofællesskab. 
Etablering af Netto. 
Infotavlen i Letkøb flyttes til Netto. 
Fjernvarmegruppen arbejder videre med varmeforsyning til Grejs – efter at det ikke 
lykkedes at få Trefor til at levere fjernvarme pga. for få tilmeldte. 
Godkendt 

4. Behandling af indkomne forslag 
Ingen.  

5. Forelæggelse af årsregnskab 
Edel lavede et grundigt regnskab. Regnskabet er godkendt.  

6. Valg af medlemmer til Lokalrådets bestyrelse, (valg gælder for 2 år ad gangen) Ulige år: 3 
medlemmer. Lige år: 4 medlemmer. 
Arne B og Karen stiller ikke op igen. 

Arne Poulstrup og Karsten Kring stiller op.  

Arne Poulstrup, Karsten Kring, Anders Lauridsen og Per Ravn blev valgt til lokalrådet. 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen, (valg gælder for ét år ad gangen) 

Jens Karl Skyggebjerg og Peter Faber blev genvalgt 

8. Valg af én revisor og én revisorsuppleant, (valg gælder for ét år ad gangen) 

Villy Schytz og Grethe Vestergård blev genvalgt. 

9. Eventuelt 
Sp: Hvad ligger der i det der med trafikgruppe? 
Sv: Det handler om trafikafviklingen i Grejs 
Sp: Er der en holdning i Lokalområdet til omfartsvejen? 
Sv: Ja, der skal laves en helløsning, så der ikke bliver ekstra trafik gennem Grejs. 



Sp: Hvad er planen med den gamle infotavle på pizzeriaet? 
Sv: Der er tanker om at sætte et kort over stisystemerne i Grejs med QR-koder ind i 
rammen. 
Sp: Er der noget konkret om friplejehjem 
Sv: Der er udpeget 4 steder, hvor plejehjemmet kan ligge. De tre vil ikke sælge. Der er lavet 
en forhåndsaftale med en sælger på Keglekærvej. Der er en mulighed for at der kan laves 
et seniorbofællesskab i umiddelbar nærhed. 

Den afgående formand takkede Karen Nonbo for sit arbejde i lokalrådet, ligeledes takkede han bestyrelsen 

for årets arbejde. 

 

 


